
Hei,

Din søknad må behandles i Hovedutvalg for Utvikling og Miljø. Neste møte er berammet 6. september, men jeg har
vært i kontakt med hovedutvalgsleder som har godtatt å behandle saken pr. e‐post. På grunn av ferieavvikling hos
medlemmene vil selvfølgelig dette også ta noe tid. Saken er nå utsendt til medlemmene, og vi håper å ha et svar i
begynnelsen av uke 32.

Med hilsen
Hanne Skjæggestad
Sektorleder Utvikling og Miljø
Osen kommune


